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                                                           ZAPISNIK      
                          sa 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   
                      održane dana 28.11.2019.  u vijećnici Općine Šolta 
 
        ZAPOČETO U 09:04 SATI 
 
 
NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 
Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vicko Buktenica, Vojka Tomić, Tihomir Glavurtić i Goran Tvrdić 
 
SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU: Nikola Cecić-Karuzić ing.-Općinski načelnik, mr.sc.Nataša Nazor 
Jovović, dipl.iur, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, Željko Zlendić, dipl.ing., Ante Blašković-
Čoča, predsjednik M.O. Gornje Selo, Mladen Cecić, predsjednik M.O. Grohote, Josip Sule, 
predsjednik M.O. Rogač, Mirjana Stanić, predsjednik M.O. Nečujam, Sidrana Lebar – predsjednik 
M.O. Stomorska, Josip Bezić – predsjednik ŠGZ Olinta, Josip Burica – zapovjednik DVD Šolta, 
Željko Cecić – predsjednik DVD Šolta, Katja Tramontana Domaćina – predsjednica KUD Šolta 
 
ZAPISNIČAR: Welda Begović 
 
Sjednica se tonski snima. 
 
PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 
 
AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 
Predsjedatelj konstatira da su prisutni svi vijećnici, te čita predloženi dnevni red. 
Nadalje iznosi da pošto je ovo trebao biti okrugli stol, a ne sjednica Općinskog vijeća da nije 

poslan zapisnik sa prošle sjednice iako je isti napisan. 
 
Goran Tvrdić iznosi da mu nije jasno zašto nema zapisnika sa prošle sjednice budući je 

zadnja sjednica bila prije 2 mjeseca te pita zašto nema točke razno? 
Predsjedatelj iznosi da je već objasnio zašto nema zapisnika te iznosi da je kriv i on pošto nije 

obratio pažnju na Poziv, a oni su mislili da će biti okrugli stol. 
 
Goran Tvrdić predlaže da se u dnevni red doda točka 2. razno. 

 
Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja dnevni reda s predloženom 

dopunom tako da sada glasi: 
1. Rasprava o prijedlogu Proračuna Općine Šolta za 2020. Godinu 
2. Razno 

 
AD 2.) Rasprava o prijedlogu Proračuna Općine Šolta za 2020. godinu 
 
Predsjedatelj otvara raspravu te daje načelniku uvodnu riječ. 
 
Načelnik pozdravlja sve prisutne te iznosi da će ukratko obrazložiti kako se sastavio prijedlog 
Proračuna za 2020. godinu. Iznosi da se pristupilo izradi uvažavajući sve godišnje mjere i programe 
koje smo imali i prethodnih godina, a da su okosnice za sastavljanje su bili projekti kao i razvojni 
projekti koji omogućavaju prihodi Općini Šolta, te otvaranje novih poslova, a što za rezultat ima, ne 
samo povećanje Proračuna, nego i otvaranje novih radnih mjesta i dizanje standarda svih mještana. 
Iznosi da svake godine trošimo cca 5.000.000,00-6.000.000,00 kn za poboljšanje infrastrukture kojom 
poboljšavamo uvjete da se ljudi mogu baviti određenim djelatnostima te da smo to učini i ove godine. 
Nadalje iznosi da želi naglasiti svim nazočnima da je izvorni Proračun Općine Šolta koji se sastoji od 
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prihoda komunalne naknade, komunalnog doprinosa i dvije vrste poreza cca 7.000.000,00 kn dok sve 
poviše toga ovisi o prihodima iz drugih Proračuna (Države, Županije, Ministarstva, Fondova…..) 
Napominje da su se zbog odluke Države o rasterećenju poreznog opterećenja građana mnogi prihodi 
smanjili budući se rasterećenje uglavnom odnosilo na poreze koji su prihod jedinica lokalne 
samouprave. Iznosi da se on sam, uglavnom, bavi osiguranjem sredstava iz drugih proračuna. Također 
navodi da je voditeljica Proračuna gđa. Tonkica Radeljić  koja će kasnije detaljno pojasniti stavke 
Programa i Proračuna, a onda će se otvoriti rasprava. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da je Proračun za 2020. godinu planiran na nivou od preko 24.000.000,00 kn 
te predlaže da se krene Program po Program, da svatko da primjedbu ili prijedlog ako ga ima. 
 
Navodi prvi Program je Program održavanja komunalne infrastrukture koji se sastoji od: 

1. Usluge održavanja javne rasvjete – 500.000,00 kn 
2. Usluge održavanja mjesnih groblja – 150.000,00 kn 
3. Usluge održavanja nerazvrstanih putova – 400.000,00 kn 
4. Usluge održavanja javnih i zelenih površina – 690.000,00 kn 

 
Mirjana Stanić iznosi, a glede dohrane plaža, da se glavna plaža u Nečujmu koja je ujedno i 
najveća plaža na otoku nije dohranjivala već 3 godine. Pita da li se može očekivati da će se to 
dogoditi ove godine budući na plaži raste trava, izlazi zemlja  te je potrebna hitna sanacija  ako 
se želimo baviti turizmom. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da u planu nije specificirano koje će se plaže dohranjivati već da će 
se to dogovoriti sa predstavnicima Mjesnih odbora u proljeće. 
 
Mirjana Stanić iznosi da se uvijek tako govori pa se ne dogodi, dalje predlaže dohranu plaža 
u 3-4 mjesecu, a ne tik pred početak sezone i to dohranu oblucima, a ne običnim žalom. 
 
Željko Zlendić iznosi da se velika plaža u Nečujmu zaista nije dohranjivala, već samo plaža 
pod zidom, a što se tiče oblutaka iznosi da je m3 oblutaka 500,00 kn, a žala 150,00 kn što je 
ogromna razlika, te navodi da se može i žalom nasipati, ali da to treba učiniti ranije kako bi ga 
more lijepo izvaljalo. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da plaža od bori prema mulu je očajna, da su kamioni nasipali da se 
nitko nije javio Mjesnom odboru, da se svake godine dođe raditi oko 01.06., da nitko za ništa 
ne odgovara,da što se tiče dinamike održavanja javnih površina da tri godine nitko nije zasadio 
cvijet u Maslinici, da se ulica od Paladina do Šampjera nije pomela godinu i po dana. Ponovno 
navodi, a glede dinamike održavanja javno prometnih i zelenih površina, da se tijekom zime 
čisti samo mjesto Grohota i da on već tri godine govori da se ne piše ova dinamika jer to nije 
istina. Upoznaje nazočne da ljeti u Maslinici radi jedan čistač koji ne može, ni da hoće, sve 
stići, a da kroz Maslinicu, po njegovoj procjeni, ljeti prođe cca 150.000 do 200.000 ljudi. 
Navodi da se plaže loše održavaju, a da se Lokva u Maslinici nije očistila dobrih 40 godina. 
 
Predsjedatelj upozorava Tihomira Glavurtića da je to sve što navodi u redu ali da se ovdje 
govori o Proračunu te da moli da se govori o stavkama. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se groblje čisti jedino prije dana mrtvih i ukoliko umre netko tko 
ima poznanika u Komunalnom Basilija. Također iznosi da je više puta pozivao direktoricu 
Komunalnog Basilija i Načelnika da dođu do Maslinice pa da će zajedno sa Mjesnim odborom 
obići mjesto i vidjeti što treba napraviti i što je prioritet. 
 
Inga Tomić Vrdoljak predlaže da se sve stavke Programa detaljno razrade, te ponovno 
napominje rampu za invalide na plaži koju traži već 12 godina i koja joj je obećana slijedeće 
godine, te moli da se ista postavi do mjeseca svibnja 2020. godine 
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Goran Tvrdić predlaže da se pod točkom 4. na strani 2. Programa stavka: održavanje čistoće 
plaža i opreme (tuševi i sl) poveća za 25.000,00 kn tako da sada iznosi 75.000,00 kn. Također 
iznosi da misli da bi iznos za prehranu plaža trebao ostati isti, ali da se prethodno dogovore 
predsjednici Mjesnog odbora koje plaže su prioritet. 
 
Sidrana Lebar predlaže da se svi Mjesni odbori sastanu i međusobno dogovore koji su to 
projekti prioritet u svakom mjestu da napr. svatko predloži po dva projekta te da se onda 
sastanu sa Načelnikom i dogovore daljnje korake. 
 
Ante Blašković Čoča iznosi da svatko postavlja isto pitanje glede proračuna, a to je da stavke 
nisu razrađene i ne zna se gdje će se nešto raditi. Iznosi primjer npr. stavku od 100.000,00 kn 
za uređenje dječjeg igrališta a ne zna se ni koje je to igralište ni u kojem mjestu. Smatra da bi 
o tome trebalo razgovarati. 
 
Goran Tvrdić iznosi, a glede njegovog prijedloga za povećanje stavke za održavanje plaža, 
da bi se iznos od 25.000,00 kn mogao skinuti sa stavke ostali nespomenuti rashodi, ako se to 
može. 
 
Josip Sule predlaže da se stavka: održavanje plaža poveća za 50.000,00 kn jer smatra da je i 
iznos od 100.000,00 kn malo. 
 
Goran Tvrdić konstatira da sada imamo dva prijedloga za stavku održavanje plaža njegov za 
povećanje od 25.000,00 kn i Josipa Sule za 50.000,00 kn te moli Načelnika da se izjasni o 
prijedlozima 
 
Načelnik iznosi da, iako nema ništa protiv prijedloga, se ne može odmah izjasniti, već da će 
sve zapisati i nakon konzultacija sa suradnicima slijedeći put iznijeti što se dogovorilo. 
 
Tonkica Radeljić prelazi na drugi Program, a to je Program građenja komunalne 
infrastrukture u 2010. godini te navodi da je program podijeljen u 5 aktivnosti i to_: 
1. Ulaganje u javne i zelene površine - 2.850.000,00 kn 
2. Ulaganja u groblja - 290.000,00 kn 
3. Ulaganje u nerazvrstane ceste i putove – 2.030.000,00 kn 
4. Ulaganje u javnu rasvjetu po mjestima – 400.000,00 kn 
5. Građevine i uređaji javne namjene – 450.000,00 kn 

Ukupni program 6.020.000,00 kn 
 
Tonkica Radeljić iznosi da ovaj Program uvelike ovisi o potporama iz drugih Proračuna 
budući naš prihod od komunalnog doprinosa je mali obzirom da je legalizacija završila, tako 
da nam sada prosječno prihod bude cca 2.000.000,00 kn. Dalje navodi da je sve općenito 
napisano jer je tako lakše budući nikada ne znamo što će nam proći na natječajima. 

 
 Načelnik iznosi da je napisano općenito, ali da se mogu interno dogovoriti prioriteti. 
 
 Načelnik iznosi što se tiče betoniranja i asfaltiranja cesta da je razgovarao u Ministarstvu, u 
Upravi za otoke koji će u prosincu raspisati natječaj, navodi da smo razvrstani u 6. Grupu po 
razvijenosti te da možemo dobiti 40% sufinanciranja. Kako se dobiva više bodova ako je natječaj već 
raspisan iznosi da ćemo morati raspisati natječaj kroz dvanaesti mjesec. 
 
Goran Tvrdić pita da mu se pojasni točka 1. Ulaganje u javno prometne i zelene površine, stavak 
Uređenje parkinga: Grohote i Stomorska. 
 
Željko Zlendić iznosi da smo planirali i napravili projekt novog parkinga iza Doma kulture, a u 
Stomorskoj da se intenzivno radi na traženju zemljišta pogodnog za izgradnju parkinga . 
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Goran Tvrdić postavlja pitanje zašto nije tu naveden i Rogač koji isto ima veliki problem s 
parkingom? 
 
Načelnik navodi da se uskoro ide u izmjene i dopune UPU Grohote Rogač te da se planira jedan 
ozbiljniji zahvat na površini koja se nalazi od Garme put Bojca gdje je sada planirana zelena površina i 
koja je jedina pogodna za parkiralište. 
 
Goran Tvrdić se zahvaljuje na odgovoru, ali pita što je sa „pričom“ o dvije zone parkinga u Rogaču o 
kojima se prije razgovaralo budući misli da bi to bio jednostavniji način rješenja dok se ne riješi gore 
navedeno koje iziskuje dugotrajni proces, na što Načelnik odgovara da prva solucija parkinga kod 
okuke „Makedonca“ nije realna te će se skinuti iz Plana, a da će kod „Nijemca“ ostati. 
 
Goran Tvrdić predlaže da se doda Rogač u Program. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da bi se uz novu cestu gdje se i sada parkiraju moglo malo nasuti žala pa da 
to bude privremeno rješenje. 
 
Načelnik iznosi da je bio na tom terenu i da bi se moglo sve do barake nasuti, ali da Hrvatske ceste 
neće dozvoliti parking uz cestu. 
 
Tihomir Glavurtić opetovana navodi da već godinama traži izgradnju WC-a u Maslinici, ali da ga 
opet nema u Proračunu, stoga predlaže da u Proračun uđe po jedan projekt iz svakog mjesta, ali koji će 
se sigurno napraviti u tekućoj godini jer, navodi, najgore je kad ne piše koji će se projekt točno 
napraviti jer onda Načelnik može napraviti onaj koji on hoće. Nadalje navodi da je prije četiri godine u 
proračunu bilo za groblje u Maslinici planirano 400.000,00 kn i da je tada rekao da bi moglo biti i 
upola manje, međutim sada je samo 20.000,00 kn i ne zna što se s tim novcima može napraviti. 
 
Branka Weber predlaže da se stavka ulaganja u groblja poveća za groblje u Gornjem Selu budući da 
je stanje katastrofalno, navodi da su stepenice u vrlo lošem stanju, potporni zidovi, uglavnom, navodi 
da je sve u toliko lošem stanju, da je pitanje trenutka kada će se početi rušiti. 
 
Vojka Tomić samo konstatira da misli kada se krenulo u realizaciju nove prometnice iz Rogača da se 
trebalo planirati parkiralište, a što se tiče nasipanja kojeg spominje Tihomir Glavurtić misli da je isto 
nemoguće budući se radi o privatnim parcelama. 
 
Ante Blašković Čoča navodi da je ovo Program koji najviše interesira sve prisutne, te navodi da se ne 
slaže sa Tonkicom Radeljić da se u Programu ne mogu detaljnije specificirati radovi, te pita zašto se 
onda tražilo od Mjesnih odbora da dostave svoje prijedloge i Programe. Upoznaje nazočne da između 
predsjednika Mjesnih odbora postoji načelna suglasnost da se dogovore koji su prioriteti u pojedinom 
mjestu te da se onda to prvo napravi. Dalje navodi da je ono što je gđa. Weber rekla o groblju u 
Gornjem Selu sve točno, ali da jedino nije rekla da je groblje poslije nevremena očišćeno zalaganjem 
stanovništva Gornjeg Sela i Stomorske. Dalje iznosi da je groblje u Gornjem Selu Svetište i da bi se 
tako trebalo prema njemu odnositi. Iznosi da ukoliko je ovako sve općenito napisano da to njemu 
govori da bi on morao kao predstavnik mjesta stalno moliti u Općini da se nešto napravi, stoga još 
jednom navodi da sve mora biti definirano i jasno napisano kako bi svatko znao što će se u tekućoj 
godini napraviti i u kojem mjestu. Napominje da nije problem, ako se neće napraviti u Gornjem Selu, 
ali da mora biti naznačeno u kojem Selu, a onda se to mora i napraviti. 
 
Mladen Cecić predlaže sastanak Mjesnih odbora sa Načelnikom i Zamjenikom koji bi se održao prije 
izglasavanja Proračuna i na kojem bi se točno dogovorilo što će se to u slijedećoj godini napraviti i u 
kojem mjestu, te također pita da nije pronašao u prijedlogu Proračuna iznos od 20.000,00 kn koji je 
lani bio planiran za svaki Mjesni odbor.  
 
Tonkica Radeljić odgovara Mladenu Ceciću da je i ove godine iznos planiran te ga upućuje na stranu 
na kojoj piše. 
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Boris Gabela iznosi da kao stanovnik Nečujma iznosi da je parking i u Nečujmu prioritet i da moli da 
se stavi u Program pa makar se ne napravi slijedeće godine.  
Što se tiče dohrane plaža iznosi da bi, ako je to moguće, trebalo plažu u Nečujmu dohraniti odmah 
kako bi kroz zimu more izvaljalo žalo. 
 
Josip Sule iznosi da Mjesni odbor Rogač ove godine nije dostavio Plan i program budući već dvije 
godine dostavlja isti, a ništa se nije napravilo odnosno napravilo se vrlo malo. Navodi da se malo 
nasulo plaže, da je bio čistač kroz 7 i 8 mjesec zaposlen na četiri sata i to je to. Smatra da Rogač 
zaslužuje više budući kroz njega prođe 80% svih gostiju Šolte. 
Predlaže da se poveća stavka za groblja pa da se makar dovrši mrtvačnica u Grohotama, te pituraju 
prozori i vrata jer se ništa nije radilo od kada se izgradila i njega je kao stanovnika sram u kakvom je 
stanju. 
 
Goran Tvrdić predlaže da je planirano za izgradnju zidića 400.000,00 kn te to smatra prevelikim 
iznosom, stoga predlaže da se dio preusmjeri za groblja na način da se svim nabrojanim grobljima 
poveća iznos za 10.000 kn i da se doda za groblje Gornje Selo za sanaciju štete koju su iznijeli 
vijećnici. 
Nadalje pita da li mu može netko objasniti stavku cesta Šipkova 1.000.000,00 kn te stručni nazor nad 
radovima 50.000,00 kn. Zanima ga tko izabire stručni nadzor i kome se treba javiti kad radovi nisu 
dobro izvedeni budući smo svi svjedoci nestručnih radova. 
 
Predsjedatelj iznosi da se stručni nadzor izabire putem bagatelne nabave-natječaja. 
 
Vicko Kaštelanac predlaže da se u ulaganje nerazvrstanih cesta doda put Križice-Groblje dužine cca 
400 m na kojem se u vrijeme pokopa stvaraju strahovite gužve zbog toga što put nije očišćen ni 
uređen. Misli da se isti put kao i sa strane puta treba očistiti kako bi se barem mogla dva vozila 
mimoići, a kasnije ga i presvući slojem asfalta. 
 
Zvjezdana Jeliničić se slaže sa prijedlogom Vicka Kaštelanac te dodaje da bi više trebalo urediti i 
mrtvačnicu na groblju Gornje Selo budući se ista povlači već godinama u Proračunu a ne uređuje se, 
također predlaže da se doda u uređenje trgova Trg pomoraca u Stomorskoj koji nije do kraja uređen. 
Također navodi da smatra da bi se trebalo makar kada se počne uređenje jednog trga onda taj trg i 
dovršiti neovisno u kojem se mjestu nalazi. 
 
Ante Blašković se slaže sa prijedlozima Vicka Kašelanac i Zvjezdane Jelinčić te predlaže da se i 
parking na groblju tamponira, a da će on kao vlasnik legalnog kamenoloma, donirati žalo za nasuti 
parking. Nadalje se vraća na stavke Proračuna i opetovano govori da treba točno naznačiti što će se i 
gdje raditi, također iznosi da su svi predsjednici Mjesnih odbora volonteri koji žele nešto napraviti za 
svoje mjesto ali da ispadaju blesavi obzirom da npr. osobno on je sa direktoricom Komunalnog obišao 
mjesto te dogovorio gdje treba javna rasvjeta, a onda se ništa nije napravilo. 
Upoznaje nazočne da je Mjesni odbor Gornje Selo pokrenuo akciju uređenja trokuta ispred crkve na 
Ravancu, navodi da je projekt vrijedan cca 120.000,00 kn te da je on iz sredstava koji su namijenjeni 
Mjesnim odborima potrošio 1.120,00 kn za štampanje brošura koje je podijelio našim iseljenicima 
kako bi prikupili što više sredstava a onda je dobio pismeno upozorenje od Načelnika kako ne 
namjenski troši javni novac.  
Iznosi da ako je proračunom određeno za svaki Mjesni odbor iznos od 20.000,00 kn da onda nije 
logično da se za svako trošenje pita načelnika te ističe, još jednom, da se on neće nikome moliti za 
javni novac.  
 
Inga Tomić Vrdoljak iznosi da odron na šetnici Sv. Petra u Nečujmu hitno treba sanirati i treba 
izgraditi potporni zid kako se sve ne bi urušilo. 
 
Mirjana Stanić iznosi da se već pune tri godine čeka javna rasvjeta na šetnici Marka Marulića do 
Piškere kao i u maloj Maslinici te očekuje da će radovi napokon biti napravljeni u 2020. godini. 
Također iznosi da podržava prijedlog Borisa Gabele o parkingu u Nečujmu jer je on vrlo važan za 
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goste i mještane Nečujma. Posebno skreće pažnju na skraćeni kanalizacijski ispust kod svjetionika koji 
predstavlja potencijalnu ekološku opasnost te iznosi da bi se napokon trebao napraviti projekt i isti 
produžiti. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da je u stalnom kontaktu sa Hrvatskim šumama radi radova koje bi oni 
trebali izvršiti na Šolti te daje dobio informaciju da će doći ove zime te pita što Općina zna o tome? 
 
Željko Zlendić piše da Općina nema saznanja o tome. Iznosi da smo više puta pisali Hrvatskim 
šumama i da su nam oni odgovorili da su bili na Šolti i sve sredili što ne odgovara istini. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da se Općina i Komunalno dogovaraju gdje će se i što raditi tako da su 
Mjesni odbori izbačeni iz svega stoga kaže da bi ih bilo onda najbolje ukinuti. Također, po ne zna koji 
put, ponavlja da u Maslinici treba izgraditi javni WC. 
 
Sidrana Lebar podržava prijedlog da se sastanu Mjesni odbori i Načelnik te da se točno utvrde 
prioriteti po mjestima s čime se slaže i Josip Sule koji traži da se točno dogovori što će se raditi. 
 
Načelnik iznosi da ne može više slušati optužbe na svoj račun te navodi da je on 2009. godine kada je 
to Zakon omogućio da se imenom i prezimenom izađe na izbore izašao i dobio više glasova nego svi 
predsjednici Mjesnih odbora zajedno. Iznosi da mnogima on ne valja, ali da on osobno svake godine 
osigura ovoj Općini između 15-20 milijuna kuna. Navodi da je od kada je on Načelnik izgrađeno 6 
dječjih igrališta, 270 novih rasvjetnih tijela i investicija  u vrijednosti od oko 400.000.000,00 kn. 
Iznosi da može reći da nitko ne razumi proračun jer da razume da bi onda kada traže neko povećanje 
rekli od kud će se uprihoditi ta sredstva. Pohvaljuje Gorana Tvrdića za kojega kaže da se uvijek ne 
slaže s njim, ali da on uvijek postavi konkretno pitanje. Izjavljuje da bi volio da se sjednice snimaju pa 
da svi čuju što se govori. Navodi što se tiče financiranja Đardina da su to sredstva iz EU fondova. Što 
se tiče trošenja po mjestima ističe da se ove godine mnogo toga napravilo u Gornjem Selu te poziva 
svih da zatraže od Općine ispis radova koji su se obavili po mjestima, ali i ispis koliko se uprihodilo 
od komunalnog doprinosa i komunalne naknade po pojedinim mjestima. Kaže da nema ništa protiv 
dva čistača u svakom mjestu, ali da je to financijski izdatak te da onda treba iznaći i sredstva za to. Što 
se tiče stavke cesta Šipkova od 1.000.000,00 kn iznosi da će se u Šipkovoj dogoditi investicija sa 350 
kreveta i da se sada mora napraviti infrastruktura te da je ovih milijun kuna ustvari prihod od 
komunalnog doprinosa. 
Što se tiče mrtvačnice u Gornjem Selu navodi da smo imali gotov projekt ali se Mjesnom odboru isti 
nije svidio te je sve stopirano. Što se tiče sredstva namijenjenih Mjesnim odborima iznosi da nitko 
nikome nije zabranio da troši ta sredstva već se samo treba javiti u Općinu budući je Načelnik 
izvršitelj Proračuna i mora u svakom trenutku znati za što se troše sredstva. 
 
Predsjedatelj misli da je ovaj sastanak Mjesnih odbora i Načelnika korektan i da se na njemu treba 
mimo proračuna razraditi stavke, interno kako bi se znalo za što će se potrošiti, a da u proračunu 
stavke ostanu općenite radi lakših prijava na razne natječaje. 
 
Goran Tvrdić se zahvaljuje Načelniku na lijepim riječima te moli da mu se odgovori tko je taj koji 
vrši stručni nadzor radova – iznos od 50.000 kn i da se u Programu građenja komunalne infrastrukture 
u 2020. godini u točci 2. ulaganje u groblja doda groblje Gornje Selo te se zahvaljuje na pojašnjenu za 
Šipkovu. 
 
Načelnik dodaje da imamo potpisani sporazum za Šipkovu na način da ukoliko izgradnja 
infrastrukture prijeđe visinu komunalnog doprinosa da će oni razliku platiti. 
Navodi što se tiče stručnog nadzora da se za svaki stručni nadzor raspisuje bagatelna nabava. 
 
Ante Blašković iznosi da Nikola Cecić Karuzić obnaša dužnost načelnika, a da on obnaša dužnost 
predsjednika Mjesnog odbora Gornje Selo te da smatra da Načelnik ne treba vijeću govoriti ni pred 
vijeće iznositi njihov sukob na privatnoj osnovi, budući on ništa privatno nije od Načelnika tražio već 
su svi njegovi zahtjevi legalni zahtjevi Mjesnog odbora. Što se tiče izjave načelnika da je u Gornjem 
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Selu puno napravljeno moli da mu se to dostavi pismeno pa ako je tako onda je to super. Isto tako 
molio bi ime i prezime osobe koja obavlja stručni nadzor nad radovima budući da je npr. na putu koji 
ide prema Stračinskoj iz asfalta samo mjesec dana nakon asfaltiranja počela rasti trava što je očiti 
dokaz da radovi nisu izvršeni kako treba. 
 
Goran Tvrdić iznosi da općina Šolta na svojoj stranici ima podatke o službeniku za informiranje te da 
se istom mogu uputiti razna pitanja koja nekoga muče te dobiti odgovor. Navodi da je postavio upit 
koliko je bilo takvih zahtjeva u ovoj godini zaključno sa 15.11. te mu je stigao odgovor da je bilo 
ukupno 29 upita od čega njegovih 25 iz čega se vidi da se ljudi nedovoljno informiraju, te poziva svih 
da se više uključe da postavljaju pitanja i traže odgovore na stvari koje ih muče. 
 
Sidrana Lebar iznosi da ona nema potrebu pisati budući usmeno zatraži odgovor na razna pitanja od 
Željka Zlendića kao i Pročelnice i uvijek ih dobije. 
 
Načelnik odgovara na pitanje Ante Blaškovića o nadzoru nad asfaltiranjem i iznosi da na asfaltiranju 
puteva nadzorni inženjer bio Petar Reić, navodi da se uočilo propuste te da je napravljena reklamacija i 
da će isto biti sanirano. 
 
Mladen Cecić pita da li bi načelnik mogao reći točan datum i sat sastanka sa Mjesnim odborima. 
 
Načelnik iznosi da može odmah u ponedjeljak a da će on odrediti tko će istom od strane Općine još 
prisustvovati. 
 
Predsjedatelj prekida sjednicu u 11:05 sati i daje pauzu. 
 
U 11:36 nastavak sjednice. 
 
Tonkica Radeljić obrazlaže Program održivog gospodarenja otpadom.  
 
Goran Tvrdić iznosi da mu je žao što nema direktorice Komunalnog Basilija i da smatra da je to jako 
neozbiljno prema vijećnicima. 
 
Načelnik iznosi da je direktorica opravdano odsutna. 
 
Goran Tvrdić iznosi da kada se znalo da neće moći prisustvovati sjednici da je onda vijeće trebalo 
sazvati drugi dan ili u drugi sat budući je Komunalno vrlo važan faktor u ovom Programu. 
Iznosi da se informirao o broju kazni koje su naplaćene zbog nepropisnog odlaganja otpada i da je 
dobio odgovor da nije naplaćena ni jedna kazna. Postavlja pitanje tko će kontrolirati odlaganje otpada. 
Iznosi da ponovno inzistira na raspisivanju natječaja za Komunalnog redara, a isto tako upoznaje 
nazočne da je Sandro Sinovčić bio na godišnjem odmoru više od dva tjedna i da ga za to vrijeme nitko 
nije mijenjao. Navodi da su to sve problemi koje trebamo rješavati. 
Iznosi da bi direktoricu koje nema prvo pitao da li smo mi informirani kako proizvoditi manje otpada, 
navodi da misli da nismo, pitao bi da li su turisti informirani isto nisu. Iznosi što se tiče projekta Eko 
zeko i otočić da je vrijednost projekta preko 500.000,00 kn, a osim letaka koje smo dobili nije 
provedena nikakva edukacija, osim edukacije djece što je pohvalno ali ističe da moramo znati da djeca 
nisu veliki proizvođači otpada. Navodi da projekt završava u 5 mjesec 2020. Godine da je tim 
projektom bilo predviđeno da se izradi i distribuira posjetiteljima otoka 250.000 edukativnih letaka na 
temu održivog gospodarenja otpadom na engleskom jeziku pa sada pita da li je tko vidio taj letak. 
Nadalje iznosi da imamo komisiju koja piše projekte za EU fondove te navodi da kada dođe usvajanje 
Proračuna za iduću godinu da on neće glasati ZA iz razloga što je na stavci sredstava iz EU fondova 
stavljeno samo 200.000,00 kn, a lani je bilo više od 1.000.000,00 kn što po njemu znači da idemo 
nazad a ne naprijed. 
 



8 
 

Tihomir Glavurtić iznosi da je i na zadnjoj sjednici, kao i Zvjezdana Jelinčić, tražio raspravu o radu 
Komunalnog basilija. Iznosi da se dogovaralo educiranje mještana o odvajanju smeća ali da se to nije 
dogodilo, te pita kako se misli sanirati odlagalište građevinskog otpada kod Donjeg Sela? 
 
Željko Zlendić iznosi da je sav taj materijal Državni i da mi s njim ne možemo ništa. Navodi da tamo 
građevinari odlažu materijal besplatno jer mi nemamo potrebne dozvole te im ne možemo naplatiti. 
Glede svega toga navodi da sve što mi možemo učiniti je svako malo poravnati teren jer i zatvaranje 
rampama nije rješenje obzirom da bi onda došlo do odlaganja otpada na drugim mjestima.  
 
Načelnik iznosi da Država ne zna ni gdje su deponiji ni gdje im je materijal, ali da zato imamo gosp. 
Blaškovića koji zna pa to prijavi i onda svi mi skupa moramo razmišljati kako platiti iznos od 
2.000.000,00 kn da Komunalno Basilija ne bi išlo u stečaj. 
 
Ante Blašković iznosi da sve ovo što je iznio Načelnik nema veće sa pameću, navodi da je on uredno 
prijavljivao i prijavljivati će sve firme koje iskorištavaju mineralnu sirovinu, a nemaju za to potrebne 
dozvole pošto je on, još uvijek, jedini vlasnik legalnog kamenoloma na Šolti. Opetovano upoznaje 
vijećnike i sve nazočne da je tvrtka Kalebić d.o.o. 12 godina nelegalno eksploatirala mineralne 
sirovine dok je on radio na dobivanju papira za legalni kamenolom. Također iznosi da su sve njegove 
prijave išle protiv tvrtke Kalebić d.o.o. , a to što je Općina, ne znajući Zakone RH ili ne želeći ih znati, 
prodala taj materijal nije kriv on. Još jednom iznosi da je u cijeloj toj priči Komunalno Basilija 
kolateralna žrtva koja plaća kaznu koju je trebao platiti netko drugi. 
 
Načelnik iznosi da tvrtka Kalebić d.o.o. nije prodala taj materijal već je prodaju dogovorila Općina 
Šolta s Komunalnim i da je sve ovo što kaže gosp. Blašković obmanjivanje javnosti. Navodi da  se, 
zbog te prijave i kazne koja je proizašla iz nje, on kao načelnik ne može se okrenuti budućnosti već 
mora rješavati to kako ne bi došlo do stečaja Komunalnog Basilija, a posljedično do kaosa na području 
otoka, obzirom da se Basilija bavi sa 11 djelatnosti od važnosti za normalno funkcioniranje života na 
otoku. Nadalje poziva sve Mjesne odbore da se pozabave u svojim mjestima sa problemom odvoza 
smeća kako bi barem sve ostalo na dosadašnjem nivou, da pomognu u educiranju građana i 
razdvajanju kućnog otpada jer je to veliki globalni problem, a mjesta za deponiranje sve manje. Iznosi 
da će se zaključati kontejneri, da će se postaviti video nadzor zelenih otoka, uglavnom poduzeti će se 
sve mjere kako bi novi način profunkcionirao te ističe da je već sada količina smeća smanjena za 50%. 
 
Josip Sule pita da li se razmišljalo kako sanirati smeće koje je sada odbačeno na deponiju? 
 
Predsjedatelj nazočne upozorava da se drže zadane teme, a to je Proračun. 
 
Tihomir Glavurtić moli da mu se pojasni stavka u Programu građevinski radovi 3.800.000,00 kn 
 
Željko Zlendić iznosi da su to sredstva za izgradnju nadstrešnice i gabionskog zida cijelom južnom 
stranom odlagališta Borovik gdje će se na dnu odložiti dio smeća, a na vrhu će biti protupožarni put. 
 
Goran Tvrdić iznosi da pošto po selu kruže priče da Basilija ide u stečaj i slično da se on potrudio da 
uputi dopise i u Općinu i Ministarstvu državne imovine. Navodi da je visina kazne Basiliji u iznosu od 
cca 830.000,00 kn, kamata kroz godine cca milijun kuna te sudski troškovi cca 73-74 tisuće kuna što 
sveukupno iznosi cca 2.000.000,00 kn. Iznosi da misli da trebamo ostavi priče sa strane i isto tako 
misli da je neprimjereno optuživati čovjeka koji nema veze s tim, te moli da se pazi što se govori jer za 
dug nije kriv čovjek kojeg se optužuje već su krivi ljudi koji sve ove godine vode i Općinu i Basiliju. 
Nadalje čita odgovor Ministarstva državne imovine koje je napisalo da je predložilo Županijskom 
državnom odvjetništvu u Splitu da u dogovoru sa Komunalnim sklopi nagodbu o obročnoj otplati duga 
na onoliko rata koliko komunalno može financijski podnijeti. Dalje, budući da nema direktorice, moli 
Načelnika da izvijesti vijeće o ovome. 
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Načelnik kaže da traju pregovori između Ministarstva i Županijskog državnog odvjetništva i Općine 
Šolta, da sve mora proći određena tijela tih institucija, da još ništa konkretno nije dogovoreno i da je to 
sve što može reći u ovom trenutku. 
 
Vicko Kaštelanac iznosi da, na osobnom primjeru, može konstatirati da Basilija prilikom podjele 
kanta za odvoz smeća, kratko i razumljivo upozna svakog građanina sa načinom prikupljanja i odvoza 
i to smatra jako pozitivnim. 
 
Tonkica Radeljić ukratko obrazlaže Program socijalne skrbi. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da posljednje dvije godine pričamo o tome kako bi trebalo odrediti limit 
primanja za podjelu božićnica, budući ga strašno smeta što jednako pravo na božićnice imaju i 
umirovljenici sa 7.000,00 kn mirovine i oni sa 1.000,00 kn. Navodi da je po njemu ovo poklon 
sirotinji,  a ne poklon svima. 
 
Goran Tvrdić iznosi da svi skupa već tri godine „mladimo praznu slamu“ da li ćemo stavi limit 
primanja, a da nitko ništa nije učinio ni konkretno donio na vijeće prijedlog. Stoga smatra prvo sebe, a 
i sve ostale odgovornim za to što se odluka nije izmijenila na vrijeme. 
 
Inga Tomić Vrdoljak se slaže sa izlaganjem Gorana Tvrdića. 
 
Načelnik iznosi da se slaže sa vijećnikom Tvrdićem te predlaže da se donese neki prijedlog pa da će 
vijeće o istome raspraviti i odlučiti. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da će u roku od tri dana doći prijedlog pa da se može na slijedećem vijeću o 
istom raspraviti. 
 
Mirjana Stanić u ime tri udruge koje su zajedno kroz projekt Klaritac kulture Suolta poziva sve 
nazočne na reprizu premijere predstave „Ništa kontra jubavi“ koja će se održati u subotu 30. studenog 
s početkom u 19:30 sati, a kojom se svečano obilježava završetak projekta. 
 
Tonkica Radeljić obrazlaže Program društvenih djelatnosti. 
 
Zorana Kaštelanac direktorica TZ Općine Šolta iznosi glede sredstava namijenjenih za TZ, da će se 
iznos od cca 200.000 kn vratiti u Proračun Općine Šolta budući je zakonska obveza vratiti 30% 
prihoda boravišne pristojbe u Proračun jedinice lokalne samouprave. 
 
Josip Bezić, predsjednik ŠGZ Olinta iznosi da misli da je ovo sve prekopirano od lanjskog 
Proračuna, te da je njima iznos mali i nije dostatan za njihove potrebe te traži iznos od 120.000,00 kn 
koji bi u potpunosti zadovoljio njihove godišnje potrebe.  Također traži dodatni iznos za 2019. godinu 
u iznosu od 20.000,00 kn kako bi mogli pokriti troškove do kraja godine. 
 
Katja Tramontana Domaćina, predsjednik KUD Šolta traži da se i KUD-u povećaju sredstva, ali 
da ostanu 10.000,00 kn manja od ŠGZ jer njima više ne treba. Iznosi da je i ovim dosadašnjim 
sredstvima KUD Šolta bio i prezentirao Šoltu u Sloveniji u Đakovu, ugostio grupu Njemaca na Šolti i 
svo vrijeme normalno funkcionirao pa je zanima gdje drugi potroše novce? 
 
Goran Tvrdić pita koliko je lani u Proračunu bilo predviđeno na stavci ostale donacije za kulture 
događaje, na što Tonkica odgovara da je bilo više nego što je sada predviđeno. 
Te navodi da se iz te stavke financiraju nekakvi događaji koje udruge nisu svojim programima 
predložile ali su se tokom godine javile neke udruge da bi nešto organizirale. 
 
Goran Tvrdić iznosi da misli da nije pošteno da udruge pišu Programe, a onda da se tokom godine 
neko sjeti nešto organizirat i odmah mu se daju sredstva na što Tonkica Radeljić odgovara da se sa te 
stavke financira i ako nešto Općina organizira. 
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Načelnik iznosi da su Udruge tradicija koju treba njegovati i podržavati, ali da su se manje-više svi 
naslonili na Općinu, a da postoje stotine natječaja i da bi se svi trebali potruditi iznaći sredstva iz 
drugih Proračuna. 
 
Mirjana Stanić iznosi da se kazalište natjecalo na tri natječja i čak na jednom dobilo sredstva a onda 
su obavješteni da sredstava više nema, također navodi i primjer projekta Klaritac kulture soulta preko 
kojeg je osigurana nova bina, nošnje i slično 
 
Presjedatelj iznosi da se slaže da bi trebalo tražiti sredstva i na drugim mjestima npr. u Županiji, pa 
pita nazočne je li se netko obratio npr. Načelniku za pomoć kod traženja novaca u Županiji. Navodi da 
mi na Šolti, ustvari, imamo tri najaktivnije Udruge i da bi ih trebali maksimalno podržati te im pomoći 
da dođu do sredstava iz Županijskog U.O za kulturu. 
 
Goran Tvrdić navodi da misli da bi KICOŠ trebao biti servis svih Udruga, budući da je pitanje imaju 
li sve Udruge ljudi obučenih za pisanje Projekata. 
 
Tihomir Glavurtić predlaže da bi, od druge godine, KICOŠ trebao pratiti sve natječaje te 
obavještavati Udruge i pomagati im kod pisanja prijava za natječaje. 
 
Zvjezdana Jelinčić pita, da vidi, da ove godine u Proračunu tema LAG-a Škoji pa je zanima zašto? 
 
Načelnik iznosi da su načelnici Općina koje su uključene u LAG maksimalno smanjili sve troškove 
tako da nema više onih 20.000 kn već samo članarina. 
 
Goran Tvrdić pita da li se može donijeti neki zaključak da se netko pozabavi do slijedeće sezone da 
KICOŠ preuzme poslove vezano za Udruge u kulturi, pa da se doda to, ako već nije upisano, kao 
djelatnost KICOŠ-a. 
 
Predsjedatelj se slaže sa inicijativom Gorana Tvrdića. 
 
Načelnik iznosi da nema ništa protiv navedene inicijative te poziva i ŠGZ Olintu i KUD Šoltu da 
napišu što im treba i koliko te se obvezuje da će pomoći u okviru mogućnosti Proraćuna, a i angažirati 
se zajedno s njima da se sredstva iznađu sa drugih strana. 
 
Tihomir Glavurtić kao i Mirjana Stanić pitaju zašto se financiraju vjerske zajednice iz Proračuna? 
 
Predsjedatelj  iznosi da se ova sredstva za vjerske zajednice odnose na održavanje crkve kao zgrade, 
npr. kada prokišnjava krov, kada je potrebno promijeniti neke od zatvora  ili nešto drugo slično. 
 
Tonkica Radeljić obrazlaže Program javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom 
odgoju i obrazovanju Općine Šolta za 2020. Godinu 
 
Goran Tvrdić zašto je 600.000 kn ove godine za trošak zaposlenika u dječjem vrtiću, a prošle godine 
je bilo 500.000 kn. 
 
Tonkica Radeljić iznosi da je to zato što je ove godine do petog mjeseca bile zaposlene tri tete i kuhar 
na 6 sati dnevno, a od petog su četiri tete, kuhar na cijelo radno vrijeme i ima 26 djece u vrtiću i 9 u 
jaslicama. 
 
Goran Tvrdić pita što je s onim da li ćemo osnovati vlastiti vrtić ili ne? 
 
Zvjezdana Jelinčić iznosi da  imamo potrebne papire iz Ministarstva i možemo krenuti u osnivanje 
vlastitog vrtića međutim momentalno sve funkcionira, uglavnom je sve zadovoljavajuće, dobili su tetu 
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koju su tražili tako da mogu organizirati korištenje godišnjih odmora tako da sada nemamo potrebe za 
tim, ali ako budemo htjeli možemo odmah pokrenuti proces. 
 
Tonkica Radeljić dalje upoznaje nazočne sa  financijskim Planom i programom KICOŠ-a, te ga 
Marina Garbin još detaljnije obrazlaže.  
 
Goran Tvrdić navodi da je registrirana djelatnost KICOŠ-a, između ostalog, i upravljanje 
nekretninama i lokalitetima od povijesnog i kulturnog značenja pa navodi, a u kontekstu toga da se 
ustvrdilo da u turističkoj sezoni crkve po otoku budu zatvorene, da li bi se to moglo koordinirati preko 
KICOŠ-a. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da ima primjedbu da se sva događanja predviđena Planom KICOŠ-a 
događaju uglavnom u Grohotama, a vrlo malo ili ništa u drugim mjestima. 
 
Zorana Kaštelanac direktorica TZ Općine Šolta odgovara da moli mjesta da osiguraju javno 
prometne površine na kojima bi se mogla odvijati kulturna događanja. 
 
Tonkica Spicijalić iznosi da je za DVD predviđeno 800.000,00 kn, za civilnu zaštitu 100.000 kn i da 
je to iznos najma apartmana za liječnika i prehrana za djelatnike MUP-a koji dolaze kao ispomoć na 
ljeto i donacije Crvenom križu i Gorskoj službi spašavanja. 
 
Načelnik iznosi da mora reći da su vatrogasci jedni od rijetkih koji su bili kod njega interesirati se o 
mogućnostima prijedloga Proračuna kada su sastavljali svoj financijski plan, da ih mora pohvaliti jer 
su svojim kontaktima razgovarali i postoji mogućnost da dobiju jedno novo vozilo, također navodi da 
zajedničkim snagama treba osigurati da im se osigura dostatna oprema za rad. Također ih upoznaje da 
će u slijedećim godinama biti dostupna sredstva iz EU fondova za izgradnju, dogradnju Vatrogasnih 
domova pa da treba krenuti u izradu projekta kako bi imali spremnu svu dokumentaciju kada dođe 
vrijeme za natječaj. 
 
Vojka Tomić predlaže da se osim najma apartmana za liječnika doda i najam apartmana za 
medicinsku sestru obzirom da kada netko od njih ide na bolovanje i godišnji postoji problem jer Dom 
zdravlja neće da plaća smještaj sestrama pa neće nitko da dođe na zamjenu. 
Također predlaže, a ponukana potresom u Albaniji, da se osiguraju nekakva sredstva za medicinski 
materijal u slučaju nekakve prirodne katastrofe na što Načelnik  odgovara da su za to sredstva 
osigurana. 
 
Tihomir Glavurtić iznosi da su u Proračunu predviđana sredstva za sređivanje zemljišnih knjiga, ali 
misli da su sredstva mala. 
 
Predsjedatelj konstatira da je „pročešljan“ cijeli proračun, da će sastanak biti vjerovatno u  
ponedjeljak ujutro te da se nada da će sve biti usuglašeno za slijedeću sjednicu. 
 
AD 2.) Razno 
 
Goran Tvrdić pita Natašu Nazor Jovović da li će opet biti raspisan Javni poziv za savjet mladih koji 
je bio raspisan u četvrtom mjesecu ove godine? 
 
Nataša Nazor Jovović odgovara da je bio raspisan u travnju kao i prethodne dvije godine i da se nitko 
nije javio. 
 
Goran Tvrdić pita da li se ponovno u siječnju može raspisati, na što Pročelnica odgovara da može. 
 
Goran Tvrdić konstatira da je u tijeku savjetovanje sa javnošću u svezi donošenja novog Poslovnika 
Općinskog vijeća pa da li mu može netko reći nešto više. 
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Nataša Nazor Jovović iznosi da je dobila zadatak da napravi prijedlog Poslovnika, da ga je malo više 
razradila koliko može koji vijećnik govoriti, da je uvela neke sankcije za neprimjereno ponašanje, te 
da je unaprijedila neke odredbe. 
 
Goran Tvrdić pita koja je daljnja procedura kada istekne ovaj rok za savjetovanje sa javnošću, 
Pročelnica odgovara da će onda biti dostavljen vijeću na usvajane. 
 
Vicko Buktenica iznosi da nam je sada prilika nakon ove velike južine koja je uništila dio obale od 
Slade prema mulu u Maslinici da se iznađu sredstva iz drugih Proračuna pa da se malo proširi 
grudobran da se malo pojača, da se uredi plaža, a onda da se sa sredstvima iz Općinskog proračuna 
koja bi se, inače, utrošila u tu sanaciju izgradi WC u Maslinici. 
 
Načelnik odgovara da su već upućeni zahtjevi za sanaciju tog područja, da se očekuje da bi se moglo 
dobiti cca 60.000,00 kn, a što se tiče WC iznosi da se to pitanje povlači već godinama od strane 
Tihomira Glavurtića. Iznosi da u Maslinici zaista ljeti bude mnogo ljudi, ali da ima i mnogo restorana i 
kafića koji svi imaju WC-e, da WC postoji i u marini, navodi da je najmanji problem izgraditi WC, ali 
da problem nastaje kada taj isti WC treba održavati, obzirom da isti mora biti otvoren cijeli dan, a 
onda tu ne može raditi samo jedna osoba, pa isti treba održavati tako da se troškovi penju u ogromne 
visine. 
 
Goran Tvrdić iznosi da mora pohvaliti ove godine sve vezano za koncesije na pomorskom dobru te 
iznosi da mu nije jasno što se događalo prethodnih godina. Iznosi da je Plan upravljanja pomorskim 
dobrom na vrijeme poslan u Županiju (21.11.) za razliku od lani kada je Županiji poslan 27.01., tako 
da se može očekivati da korisnici budu mogli već u prvom mjesecu podnositi zahtjeve. 
Nadalje skreće pažnju na to da je Vijeće za davanje koncesija dalo rok do 31.12. da svi korisnici 
donesu potvrdu o tipskom objektu, navodi da se informirao kod službenika za informiranje u Općini i 
doznao da su do sada tu potvrdu predala samo dva subjekta. Iznosi da je Vijeće za davanje koncesija 
uvjetovalo da oni koji do tog datuma ne donesu potvrdu neće moći dobiti koncesijsko odobrenje za 
slijedeću godinu pa bi apelirao da to tako i bude dakle da ljudi koji ne izvrše tu obvezu ne budu u 
mogućnosti uopće predati zahtjev. 
 
Branka Weber pita što je s rampom u Rogaču jer ona ne funkcionira, ulaze ljudi i parkiraju se tako da 
oni koji rade u Splitu i plaćaju mjesečnu kartu nemaju mjesta za parkiranje. 
 
Predsjedatelj iznosi da Komunlno Basilija upravlja time i da ne zna kako oni to kontroliraju. 
 
Goran Tvrdić iznosi da je i on sam, namjerno, par puta parkirao tamo te očekivao da će ga netko 
slikati  jer je vidio da su tamo obavezno dva mjesta rezervirana za auta iz tvrtke Kalebić d.o.o. a ne zna 
da li imaju mjesečnu kartu. 
 
Predsjedatelj iznosi da su ta parkirna mjesta bila rezervirana za ljude koji putuju na posao u Split. 
 
Načelnik odgovara Goranu Tvrdiću da ga je on slikao kao što ga je slikao da je kao općinski vijećnik 
parkirao gdje je znak zabrane pakiranja. 
 
Nakon konstatacije da su iscrpljene sve točke dnevnog reda i da nema više pitanja, predsjedatelj 
u 13:45 sati zaključuje sjednicu. 
 
ZAPISNIČAR         PREDSJEDATELJ 
Welda Begović          Ante Ruić 
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